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Bucsa Község Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

Bucsa, Kossuth tér 6. Tel: 66/585-520. 

282-15/2023. ikt.sz. 
 

15. sz. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült: Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. szeptember 7-én 

(csütörtökön) délelőtt 10,00 órakor megtartott nyilvános üléséről. 
 

Az ülés helye: Bucsa, Községháza nagyterme (Bucsa, Kossuth tér 6.) 
 

Jelen vannak: Kláricz János polgármester, Harmati Gyula alpolgármester, Faluházi Sándor 

Attila, Fenyődi Attila, Földesi Györgyné, Juhász Sándor, Márki Tiborné képviselők. 
 

Tanácskozási joggal meghívott: Dr. Nagy Éva jegyző 
 

Kláricz János polgármester: Köszöntötte a megjelent képviselőket, és Dr. Nagy Éva jegyzőt. 
 

Megállapította, hogy az ülés határozatképes, Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

részéről 7 fő képviselőből 7 fő jelen van.  

A határozathozatalban részt vesz 7 fő. 
 

Kláricz János polgármester: Ezzel az ülést megnyitotta. 

Ismertette a napirendi pontokat:  
 

1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között megtett 

fontosabb intézkedésekről  

 Előadó: Kláricz János polgármester 
 

2./ Víziközmű integrációs program – Bucsa szennyvízközmű „Vagyonátadási megállapodás” 

elfogadása 

  Előadó: Kláricz János polgármester 
 

3./ Bucsa Község Önkormányzata 2024-2038 évi Gördülő Fejlesztési Terve elfogadása    

 Előadó: Kláricz János polgármester 
 

4./ Üzemeltetési megállapodás jóváhagyása Bucsa Község Önkormányzata és a Bucsa Sport 

Egyesület között a bucsai zártkert 1731 hrsz sportpálya, a bucsai zártkert 1732 Jóléti horgásztó 

üzemeltetésére 

 Előadó: Kláricz János polgármester 
 

5./ Munkamegosztási megállapodás jóváhagyása a Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal és a 

Kóti Árpád Faluház és Könyvtár között 

 Előadó: Dr. Nagy Éva jegyző 

              Harmati Gyula intézményvezető 
 

6./ Döntés pályázat benyújtásáról rendkívüli önkormányzati támogatás igénylésére 

 Előadó: Kláricz János polgármester 
 

7./ Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2024 évi 

fordulójához  

 Előadó: Kláricz János polgármester 
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8./ Bejelentések 

 

Kláricz János polgármester: Megkérdezte a képviselőket, van-e valakinek a napirendi 

pontokkal kapcsolatosan kérdése, kiegészítése?  

 

Mivel kérdés és kiegészítés nem volt, kérte a képviselőket, kézfelemeléssel szíveskedjenek 

szavazni, aki a napirendi pontokat elfogadja.  
 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 7 tagja 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendi pontokat elfogadta.    

 

1.napirendi pont: Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két 

ülés között megtett fontosabb intézkedésekről 

 

Kláricz János polgármester: Előterjesztette az első napirendi pontot, a tájékoztatást a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között megtett fontosabb intézkedésekről. 

 

Szeretné kiemelni, hogy 2023. szeptember 1. naptól megváltozott a központi orvosi ügyelet. A  

lakosságot szórólap, és egyéb hirdetmények útján tájékoztatta erről az önkormányzat. 

 

Az előterjesztésből tájékozódhatnak a képviselők, hogy egy nagyobb, átfogó kincstári 

ellenőrzés zajlik az önkormányzat és intézményei, a társulás és intézményei tekintetében. 

 

A szociális célú tüzelőanyag pályázatra az önkormányzat már korábban megkapta a pozitív 

döntést, a tűzifa megrendelése megtörtént, a kérelmek kiadása a lakosok részére már zajlik. 

Várhatóan a tűzifa kiosztását szeptember közepétől meg is tudják kezdeni. 

 

Szeretné tájékoztatni képviselő társait arról, hogy a falunap sikeresen lezajlott, valamint a díj 

átadó is. Szeretné megköszönni Földesi Györgyné képviselő asszonynak, hogy a díjátadáson 

részt vállalt. 

 

Megkérdezte a képviselőket, van-e valakinek kérdése, hozzászólása?  

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, szavazást rendelt el.  

 

Kérte a képviselőket, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni, aki a tájékoztatást a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között megtett fontosabb intézkedésekről 

elfogadja.  

 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 7 tagja 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

43/2023.(IX.7.) Képviselő-testületi határozat 

Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között tett 

fontosabb intézkedésekről 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról és a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről szóló tájékoztatást 

elfogadja. 

Felelős: Kláricz János polgármester 

Határidő: értelem szerint 
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2. napirendi pont: Víziközmű integrációs program – Bucsa szennyvízközmű 

„Vagyonátadási megállapodás” elfogadása 

Kláricz János polgármester: Előterjesztette a második napirendi pontot, a Víziközmű 

integrációs program – Bucsa szennyvízközmű „Vagyonátadási megállapodás” elfogadását. 

 

A tavalyi évben ez azért nem került átadásra, mert még folyamatban volt a szennyvíz beruházás. 

Az Alföldvíz Zrt jelzéssel élt az önkormányzat felé, mely szerint utolsó körön szerveznek egy 

ingyenes vagyontávételt.  

A vagyonátvétel a víziközmű vagyon és a víziközmű működtető eszközök ingyenes 

átruházásáról, valamint  az átruházással érintett víziközmű vagyonhoz tartozó, víziközmű-

fejlesztésre fel nem használt források tulajdonjogának térítésmentesen, nyilvántartási értéken 

történő átvezetéséről szól. 

 

Megkérdezte a képviselőket, van-e valakinek kérdése, hozzászólása?  

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, szavazást rendelt el.  
 

Kérte a képviselőket, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni, aki a Bucsa Község 

Önkormányzata 2023. évi konszolidált költségvetésének előirányzat módosítását elfogadja. 
 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 7 tagja 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

44/2023.(IX.07.) Képviselő-testületi határozat 

Víziközmű integrációs program – Bucsa szennyvízközmű „Vagyonátadási 

megállapodás” elfogadása 

Bucsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete kinyilvánítja azon szándékát, miszerint az 

őt terhelő víziközmű-szolgáltatás biztosítása vonatkozásában fennálló ellátási kötelezettségét 

átruházza a Magyar Államra. 

1. Bucsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete kinyilvánítja, hogy az előterjesztés 

részeként a Képviselő-testület elé terjesztett  
 

- a víziközmű vagyon és a víziközmű működtető eszközök ingyenes átruházásáról, 

valamint  

 

- az átruházással érintett víziközmű vagyonhoz tartozó, víziközmű-fejlesztésre fel nem 

használt források tulajdonjogának térítésmentesen, nyilvántartási értéken történő 

átvezetéséről 

 

szóló megállapodás tervezetét megismerte, annak tartalmával egyetért, ennek 

megfelelően felhatalmazza a polgármestert arra, hogy a jelen határozat 1. pontjában 

megjelölt cél megvalósítása érdekében azt aláírja és az átruházáshoz szükséges 

jognyilatkozatokat megtegye. 

 

2. Bucsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete kinyilvánítja, hogy a jelen határozat 1. 

pontjában megjelölt cél megvalósítása érdekében a polgármesternek felhatalmazást ad a 

jelen határozat 2. pontjában megjelölt megállapodás nyomán a víziközmű vagyon, az azt 

működtető vagyon Magyar Állam részére történő átadására. 

Felelős: Kláricz János polgármester 

Határidő:  azonnal és folyamatos 
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3. napirendi pont: Bucsa Község Önkormányzata 2024-2038 évi Gördülő Fejlesztési Terve 

elfogadása    

Kláricz János polgármester: Előterjesztette a harmadik napirendi pontot, a Bucsa Község 

Önkormányzata 2024-2038 évi Gördülő Fejlesztési Terve elfogadását.   

 

A fejlesztési tervet az üzemeltető készítette el, a testületnek ezt csak el kell fogadni. 

 

Megkérdezte a képviselőket, van-e valakinek kérdése, hozzászólása?  

 

Faluházi Sándor képviselő: Annyit szeretne hozzászólni, hogy a tervezett szennyvíz 

beruházáson kívül semmiféle más dolog nem szerepel. 

 

Kláricz János polgármester: Ennek oka, hogy a Gördülő Fejlesztési Terv kiürítés alatt van. A 

jövő évi tervben az üzemeltető ígérete szerint, más tételek is be fognak kerülni. 

 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása? Mivel kérdés és hozzászólás nem 

volt, szavazást rendelt el.  

 

Kérte a képviselőket, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni, aki a Bucsa Község Gördülő 

Fejlesztési Tervét 2024-2038 elfogadja.  

 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 7 tagja 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

45/2023.(IX.07.) Képviselő-testületi határozat 

Bucsa Község Önkormányzata 2024-2038 évi Gördülő Fejlesztési Terve elfogadása 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja az ALFÖLDVÍZ Zrt 2024-2038 

évre vonatkozó Gördülő Fejlesztési Terv javaslatát. 

Felelős: Kláricz János polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

4. napirendi pont: Üzemeltetési megállapodás jóváhagyása Bucsa Község 

Önkormányzata és a Bucsa Sport Egyesület között a bucsai zártkert 1731 hrsz sportpálya, 

a bucsai zártkert 1732 Jóléti horgásztó üzemeltetésére 

 

Kláricz János polgármester: Előterjesztette a negyedik napirendi pontot, az üzemeltetési 

megállapodás jóváhagyása Bucsa Község Önkormányzata és a Bucsa Sport Egyesület között a 

bucsai zártkert 1731 hrsz sportpálya, a bucsai zártkert 1732 Jóléti horgásztó üzemeltetésére. 

 

Az előző testületi ülésen már egyeztettek erről, most felhatalmazást kér az üzemeltetési 

megállapodás aláírására. A szerződés tervezetet a képviselő társai megismerhették, várja az 

ezzel kapcsolatos javaslatokat. 

 

Faluházi Sándor képviselő: Átolvasta a szerződést. Részletes, véleménye szerint elég jól be van 

biztosítva az Önkormányzat. 
 

Kláricz János polgármester: A szerződés mellékletét fogja képezni egy eszköz leltár, valamint 

a szerződésbe egy öt éves időintervallumot foglalnak bele. 

 

Harmati Gyula alpolgármester: A horgásztó várhatóan mikor fog kinyitni? 
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Kláricz János polgármester: Várhatóan 2024. március 15-én, ha az időjárás is engedi. 
 

Megkérdezte a képviselőket, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása? Mivel kérdés és 

hozzászólás nem volt, szavazást rendelt el.  
 

Kérte a képviselőket, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni, a Jóléti Horgásztó és a 

Sporttelep üzemeltetése feltételeinek megtárgyalását elfogadja.  
 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 7 tagja 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  
 

    46/2023.(IX.07.) Képviselő-testületi határozat 

Üzemeltetési megállapodás jóváhagyása Bucsa Község Önkormányzata és a Bucsa Sport 

Egyesület között a bucsai zártkert 1731 hrsz sportpálya, a bucsai zártkert 1732 Jóléti 

horgásztó üzemeltetésére 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Bucsa Község Önkormányzata és 

a Bucsa Sport Egyesület között a bucsai zártkert 1731 hrsz sportpálya, a bucsai zártkert 1732 

Jóléti horgásztó üzemeltetésére vonatkozó „Üzemeltetési megállapodás”-t, és felhatalmazza 

Kláricz János polgármestert a szerződés aláírására.  

Felelős: Kláricz János polgármester 

Határidő: értelem szerint  

 

5. napirendi pont: Munkamegosztási megállapodás jóváhagyása a Bucsai Közös 

Önkormányzati Hivatal és a Kóti Árpád Faluház és Könyvtár között 
 

Kláricz János polgármester: Előterjesztette az ötödik napirendi pontot, a munkamegosztási 

megállapodás jóváhagyását a Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal és a Kóti Árpád Faluház és 

Könyvtár között. 

 

Dr. Nagy Éva jegyző: A Munkamegosztási megállapodás utólagos elfogadását az 

önkormányzatnál jelenleg folyó kincstári ellenőrzés is indokolja. A megállapodást 2020. 

október 8. napjával kötötte a hivatal és az intézmény, ennek az utólagos elfogadásáról kell most 

dönteni. 
 

Kláricz János polgármester: Megkérdezte a képviselőket, van-e valakinek kérdése, 

hozzászólása? Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, szavazást rendelt el.  
 

Kérte a képviselőket, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni, aki elfogadja a Bucsai Közös 

Önkormányzati Hivatal és a Kóti Árpád Faluház és Könyvtár között létrejött Munkamegosztási 

Megállapodást.  
 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 7 tagja 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

47/2023.(IX.7.) Képviselő-testületi határozat 

Munkamegosztási megállapodás jóváhagyása a Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal és 

a Kóti Árpád Faluház és Könyvtár között 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a 2020. október 8. napján kiadott a 

Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal és a Kóti Árpád Faluház és Könyvtár között létrejött 

Munkamegosztási megállapodást.  

Felelős: Dr. Nagy Éva jegyző 

   Harmati Gyula intézményvezető 

Határidő: értelem szerint 
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6. napirendi pont: Döntés pályázat benyújtásáról rendkívüli önkormányzati támogatás 

igénylésére 

 

Kláricz János polgármester: Előterjesztette a hatodik napirendi pontot, a döntést pályázat 

benyújtásáról rendkívüli önkormányzati támogatás igénylésére. 

 

A tavalyi évben 3.000.000 Ft támogatást kaptak, az idei évben szinte ugyan ezekre a tételekre 

szeretnének pályázatot benyújtani.  

  

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, szavazást rendelt el.  

 

Kérte a képviselőket, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni, aki elfogadja a döntést pályázat 

benyújtásáról rendkívüli önkormányzati támogatás igénylésére. 

  

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 7 tagja 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

   48/2023.(IX.07.) Képviselő-testületi határozat 

Döntés pályázat benyújtásáról rendkívüli önkormányzati támogatás igénylésére 

Bucsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország 2023. évi központi 

költségvetéséről szóló 2022. évi XXV. törvény 3. melléklet 2.1.5. jogcímben foglaltak alapján 

az Önkormányzatok rendkívüli támogatása jogcím tekintetében 3.108.585.- Ft összegben 

támogatási igényt kíván benyújtani a Magyar Államkincstár Békés Vármegyei Igazgatóságához 

a települési önkormányzatok rendkívüli támogatása igényléséhez 

A támogatás igénylés összeállítására és aláírására a Képviselő-testület felhatalmazza a 

Polgármester és a Jegyzőt. 

Határidő: 2023. szeptember 30. 

Felelős:  Kláricz János polgármester 

  Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi ügyintéző    

 

7. napirendi pont: Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszer 2024 évi fordulójához 

 

Kláricz János polgármester: Előterjesztette a hetedik napirendi pontot, a csatlakozást a Bursa 

Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2024 évi fordulójához. 

 

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, szavazást rendelt el.  

 

Kérte a képviselőket, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni, aki a csatlakozást a Bursa 

Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2024 évi fordulójához elfogadja. 

 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 7 tagja 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta:  

 

49/2023.(IX.07.) Képviselő-testületi határozat 

Döntés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 

2024. évi pályázati fordulójához való csatlakozásról 

Bucsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete csatlakozni kíván Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2024. évi pályázati fordulójához a 
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hátrányos helyzetű szociálisan rászoruló fiatalok felsőoktatási tanulmányainak 

támogatására.  

Felhatalmazza a Polgármestert a csatlakozási nyilatkozat aláírására, valamint az 

elektronikus adatbázis használatára szóló Nyilatkozat aláírására. 

Felelős: Kláricz János polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

8. napirendi pont: Bejelentések 

 

Kláricz János polgármester: Előterjesztette a nyolcadik napirendi pontot a bejelentéseket, 

megkérdezte a képviselőket, kinek van hozzászólása? 
 

Harmati Gyula alpolgármester: A járda felújítással kapcsolatban kérdezi, hogy hogyan állnak, 

mi a terv? Többen jelezték, hogy a Kossuth utca egyszakasza is felújításra szorul. 

 

Kláricz János polgármester: Jól haladnak a felújítással, az idei évben még a Jókai utca, a József 

Attila utca, valamint még egy utca járdái kerülnek felújításra. 

A Kossuth utcai problémáról is tud, mielőtt még beköszöntene a tél, az a szakasz is rendbe lesz 

téve. A József Attila utca végén lévő törmelék feldolgozása is folyamatosan zajlik. Várhatóan 

a munka a jövőhét folyamán véget ér. ősszel, így a kátyúzást is el lehet kezdeni. 

 

Márki Tiborné képviselő: Szeretné jelezni, hogy az Idősek Klubja előtti betonátjáró nagyon 

rossz állapotban van. 

 

Faluházi Sándor képviselő: Azt az átjárót érdemes lenne kiszélesíteni. 

 

Kláricz János polgármester: Támogatja az ötletet, mindenképp foglalkozni fognak a 

problémával. 

 

Tájékoztatta a képviselőket, hogy három projekt került előkészítésre, ezek szeptemberben és 

októberben benyújtásra kerülnek. Ezek között van egy út felújítási pályázat, mely ha sikeres 

lesz akkor hat utcában tudnának utakat felújítani. Az érintett utcákról a testület fog döntést 

hozni. 

 

Az Idősek Klubjának megtörtént a műszaki felmérése, a pályázati dokumentáció már elő van 

készítve.  

 

A harmadik pályázat a Petőfi utcai ingatlan felújítása, mely alkalmassá teszi az épületet arra, 

hogy a civil szervezetek ott tudjanak működni. 

 

Faluházi Sándor képviselő: Szeretné megemlíteni, hogy a Bocskai utcai iskolánál az autók 

parkolási lehetősége nem megoldott. Javasolja, hogy a hátsó udvarban csináljanak egy parkolót 

és egy átjárót, hogy hátul is be lehessen menni az iskolába. Ehhez viszont hozzátartozna az is, 

hogy a Széchenyi utcát jó lenne leaszfaltozni, legalább a közig és körbejárhatóvá tenni az 

óvodáig. 

 

Kláricz János polgármester: A Modern Falvak pályázat keretein belül a Széchenyi utca és a 

körforgalom kialakítására a pályázat már be van nyújtva. A parkoló kialakításával kapcsolatban 

pedig már egyeztettek a tankerület vezetőjével. 
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Kláricz János polgármester: Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

Mivel több kérdés és hozzászólás nem volt így az ülést 10,55 órakor bezárta. 

 

 

 

kmf. 

 

 

 

Kláricz János              Dr. Nagy Éva  

polgármester       jegyző 

 

 

 

     Komroczkiné Nagy Edit  

       jegyzőkönyvvezető 


